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Referat - kontaktudvalg for Plejecenter Rønnebærparken 

Dato og klokkeslæt: Onsdag d. 19. april kl. 13.00-15.00  

Sted: Rønnebærparken 

Deltagere: Lars Boye Petersen, Maria Andersen, Hanne Bondebjerg, og Bette Balschmidt; Gunhild 
Pedersen 

Fraværende:  Tove Børresen, 

Mødeleder: Bette 

Referent:  Bette Balschmidt 

  

1. Godkendelse af dagsorden og referat 
Godkendt 

2. Information fra Teamleder 
- Informerer om at der arbejdes på at haven ud fra den lille enhed, bliver en 

sansehave hvor alle borgere kan nyde haven, ud fra hver deres udgangspunkt. 
- Informerer om musik på plejecentrene, og at den store indvielse ikke efter planen 

bliver her men i stedet på et andet plejecenter. Kontaktudvalget stiller sig 
undrende overfor hvorfor denne beslutning er truffet. 

o Efter mødet har Bette talt med en informationsmedarbejder der har hørt at 
det alligevel bliver i Rønnebærparken. Bette har bedt hende om at 
undersøge hvad der er op og ned i dette, da der har været meget 
forskelligrettede informationer. Bette forventer at spørgsmålet nu ligger 
hos enten politikkerne eller hos lederen af staben for ældre og sundhed, og 
afventer derfor næste træk, til vi har hørt tilbage om det skal afholdes her 
eller i Bøgelunden. Hvis det skal afholdes i Bøgelunden, ønsker 
kontaktudvalget svar på hvorfor det prioriteres at det holdes der, når det 
er Rønnebærparken der fra starten var valgt som fokusplejecenter.  

 

3. Information fra udvalgets medlemmer 
- Beboerrepræsentant Gunhild ønsker flere oplæsninger fra gamle egnsfortællinger. 

Foreslår en sommerudflugt til Bandholm. 
- Fra frivillig: ønske om at få drøftet tavshedspligt osv. Bette har efter mødet, sendt 

dette ønske til decentral leder for plejecentre og sygeplejen, mhp. at drøfte det på 
et Teamleder møde. 

- Ønske om at der ved indflytningssamtaler drøftes musikinteresser. Evt at 
pårørende kan deltage til musikeftermiddage. Maria inviterer til dette. 

- Fra medarbejder er der ønske om at indkøbe et årskort til Knuthenborg. 
- Bus kursus d. 22 maj, der er både et par frivillige og et par medarbejdere der 

ønsker at deltage. 
- Frivillig nævner at det var dejligt at der blev sendt ros ud til alle fra en tidligere 

pårørende.  



 

 

 

 

 

1/2 

4. Status Fælleskassebeholdning 
Minus på kontoen, men dette er pga. en teknisk fejl, der gør at der ikke er gået betaling 
ind for Juli måned. Det forventes at der er plus på kontoen, når pengene bliver om 
konteret. 

5. klippekortsydelsen stoppes  
Det dårlige ved dette er, at det er en besparelse på antallet af medarbejdere på 
plejecentrene. det gode ved denne nyhed, er at vi nu får 80.000, - som vi sammen skal 
beslutte hvad skal bruges til.  

Udover disse penge, har jeg også fået besked om at resten af pengene fra 
”sommerpakken” tilbage fra Covid tiden, er overført til nuværende år. Dvs at her har vi 
26.000, - stående, som vi også sammen med de frivillige kan vurdere hvad skal bruges 
til.  

- Forslag om en sofagynge i sansehaven. 
- Flere fugle i haven ved. Fx at lave et rottesikret fodersted. Bygge fuglekasser. 

6. Evt 
Der skal være valg til nye medlemmer af kontaktudvalget.  

- Pårørenderepræsentant har trukket sig fra udvalget  
- Lars og Gunhild ønsker ikke at genopstille. 
- Maria stiller spørgsmål til om hendes plads afhænger af titlen som 

Arbejdsmiljørepræsentant? Svaret på dette er at medarbejderrepræsentanten 
enten skal være Tillidsrepræsentant eller arbejdsmiljørepræsentant. Dvs Maria 
ikke kan genvælges til kontaktudvalget. 

Der indkaldes hurtigst muligt til valg, da dette skal sendes ud 1 måned inden datoen for 
valget.  

Næste møde bliver i slutningen af Juni. 

Datoer sendes ud snarest. 
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